
امـام جمعـه اردبیـل: امتـی کـه
امام حسین دارد نباید زیر یوغ

استعمار باشد
 نماینده ولی فقیه در استان و امام جمعه اردبیل گفت: امتی که امام حسین (ع) دارد، نباید

زیر یوغ استعمار، استبداد و حکام خودسر باشد.

به گزارش ایرنا ، آیتالله سیدحسن عاملی در خطبههای نماز جمعه
اردبیل اظهار کرد: اگر امت اسلامی از امام حسین (ع) تبعیت میکرد
الان جرثومه جنایت کاری مثل اسرائیل بر امت ۲ میلیاردی مسلط نبود
و لحظه به لحظه آنها را خوار و ذلیل نمیکرد، یک نویسنده عرب گفته
و چه نیکو گفته که ملت عرب برای سربلندی خود احتیاج به فکر حسین

دارد.

وی ادامه داد: در زمان خود امام حسین (ع) یک عرب بسیار فهمیده به
امام عرض کرد یا حسین! اگر تو شهید بشوی همه ما بعد از تو برده
خواهیم شد و حالا آمریکا و اسرائیل امت اسلامی را بدتر از برده
کردهاند، اسرائیل ۷۵ سال است خون مسلمانان بیگناه اعم از بزرگ،

کوچک و زن و بچه را میریزد.

عضو خبرگان رهبری با گرامیداشت یاد و نام شهدای نیروی انتظامی که
به تازگی به درجه رفیع شهادت نایل شدند، اظهار کرد: هفته گذشته
۱۰ نفر از پرسنل نیروی انتظامی به شهادت رسیدند بعضی از اینها در
درگیری با قاچاقچیان بعضی در مسیر دادن صلح به ۲ طایفه متنازع
بود اما چهار نفر آنها توسط اشرار مورد حمایت موساد و سیا به
شهادت رسیدند. شهادت این عزیزان مخصوصاً چهار مامور پلیس راه در
جاده خاش – تفتان را به ملت بزرگ ایران و مقام معظم رهبری و
خانوادههای آنها تسلیت عرض میکنیم، جنایتکاران با حیله و در قالب
امدادخواهی این عزیزان را به قتلگاه کشاندند، ما عوامل این جنایت

را آمریکا و اسرائیل می دانیم.

آیتالله عاملی ادامه داد: ما برای این انقلاب هزینه سنگینی پرداخت
کردیم، هم ارتش مقتدر، هم سپاه معظم، هم نیروی انتظامی عزیز و هم
سلحشوران مرزبانی برای آرامش، امنیت و تمامیت ارضی کشور بهترین
عزیزان خود را فدا کردهاند، این جنایتها ملت ما را بیدارتر و
مقاومتر میکند و دشمنان را خوب میشناساند. ما در این خصوص به ملت
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بزرگ ایران به مجموعه بزرگ نیروی انتظامی و به خانواده شهدا
تسلیت میگوییم و با خون آنها پیمان میبندیم که ریشه ترور را در

کشور عزیزمان ایران خواهیم خشکاند.

آیتالله عاملی در بخش دیگر خطبهها با اشاره به تبریک رئیس
کمیسیون اروپا به ۷۵ سالگی رژیم صهیونیستی گفت: رئیس کمیسیون
اروپا اخیراً در تبریک ۷۵ سالگی رژیم غاصب اسرائیل در توجیح غصب
فلسطین گفته فلسطین یک صحرای لمیزرع و بیابان خشک بود اسراییل آن
را به بهشت تبدیل کرد، یعنی فلسطینیها کفران نعمت میکنند، آنها
باید از اسراییل تشکر کنند و همچنین باید از ما اروپاییها تشکر
کنند که ما رژیمی را به فلسطین آوردیم که صحرای آنها را بستان
کرد! و به طور صریح و ناخواسته اعتراف کرده اسراییل غاصب است و
از جای دیگر آمده است و به جای جنایات وحشتناک اسراییل در طول ۷۵

سال اشغال از فعالیت عمرانی این رژیم تجلیل کرده است.

ً مرتکب یک دروغ بزرگ وی ادامه داد: اروپا با این سخن خود اولا
شـده، چـون فلسـطین تمامـاً باغـات زیتـون و از زیبـاترین نقـاط
خاورمیانه بود و ثانیاً به فلسطین و به تمام فلسطینیها اهانت

کرده است.


